
 

  تخلیه و پلمب یک سوم ساختمان های ناایمن
مهدی بابایی، رئیس کمیته ایمنی شورای اسلامی شهر تهران 
با اعلام اینکه تعداد ساختمان های ناایمن در تهران از ۱۲۹ به 
۹۳ مورد رسیده است، گفت: پیشنهاد قوه قضائیه تخلیه و پلمب 
یک سوم از این ساختمان هاست که به لحاظ سازه ای نیز ناایمن 
تشخیص داده شده اند.او با بیان اینکه دادستانی استعلامی 
درخصوص ناایمنی سازه ای از سازمان مدیریت بحران انجام داده 
و بازدیدهایی نیز در همین راستا صورت گرفته در خصوص تعیین 
تکلیف ایمن سازی ساختمان ها گفت که: بر اساس مصوبه توسعه 
و بهبود خدمات آتش نشانی مقرر شد این فرایند توسط مناطق 
۲۲گانه صورت بگیرد.رئیس کمیته ایمنی شورای اسلامی شهر 
تهران افزود: در گذشته این مراحل صرفاً توسط سازمان آتش نشانی 
پیگیری می شد و مناطق نیز کمیته ایمنی داشتند که سازمان 
آتش نشانی را همراهی می کردند؛ اما در لایحه توسعه و بهبود 
خدمات آتش نشانی به دلیل اینکه تا این لحظه ۳۳ هزار ساختمان 
ناایمن )به لحاظ جمیع موارد( شناسایی شده، مناطق موظف 
شده اند تمامی مراحل الزام مالکین به ایمن سازی را پیگیری کنند 
و در صورت نیاز در مراجع قضایی نیز برای این ساختمان ها پرونده 
تشکیل دهند.به گفته رئیس کمیته ایمنی شورای اسلامی شهر 
تهران، اطلاعات تکمیلی این ساختمان ها برای معاون دادستان 
ارسال شده و منتظر اقدام از سوی قوه قضائیه هستیم. بر اساس 
گزارش سایت شهر، اسامی ساختمان های ناایمن پایتخت، دوم 

خردادماه امسال از سوی دادستانی کل کشور اعلام شد.

  مرگ ۸۵۰ کارگر ساختمانی
عضو هیات مدیره کانون عالی انجمن های صنفی کارگران 
ساختمانی و رئیس کانون انجمن های بخش ساختمان استان 
کردستان، گفته: سال قبل بیش از ۸۵۰ کارگر ساختمانی در اثر 
حادثه کار جان خود را از دست داده اند.میکائیل صدیقی، افزوده 
که »هیچ مشکلی بالاتر از این نیست که کارگرانی که این چنین 
در معرض خطر روزانه هستند، بیمه نباشند؛ بیمه نبودن یعنی 
مرگ بدون مستمری و غرامت، یعنی از کار افتادگی بدون دریافت 
مستمری ازکار افتادگی.« هرچند به عقیده این فعال کارگری، 
وزارت کار آمار غیرواقعی ۷۱۱ فوتی در سال قبل را اعلام کرده، اما 
آمار قابل اعتماد همان داده های پزشکی قانونی ست؛ از نظر صدیقی: 
بیمه  کارگران ساختمانی وقتی بیشتر اهمیت خود را نشان می دهد 
که در نظر بگیریم سال گذشته براساس آمارهای پزشکی قانونی 
۱۹۰۰ کارگر در سراسر کشور بر اثر حوادث کار جان خود را از 
دست داده اند و بیش از نیمی از جانباختگان کارگران ساختمانی 
بوده اند.او با یادآوری قول وزیر کار در روز جهانی کارگر امسال که 
وعده داد ۴۰۰ هزار کارگر ساختمانی امسال بیمه می شوند؛ اضافه 
می کند: اگر امسال ۴۰۰ هزار کارگر ساختمانی بیمه نشوند و اگر 
به قول خود عمل نکنند، معنایی جز بی توجهی به منافع کارگران 
نخواهد داشت.این فعال صنفی با اشاره به رکود ساخت و ساز و 
بیکاری کارگران ساختمانی کردستان می گوید: متاسفانه آمار 
دقیقی از بیکاری ها نداریم اما به دلیل رکود حاکم، کارگران 
بسیاری یا کاملًا بیکارند یا به صورت فصلی و مقطعی مشغول به 
کارند.او توضیح می دهد که بسیاری از کارگران ساختمانی استان 
کردستان از فرط بیکاری به دنبال مشاغلی مانند کولبری می روند 
یا ناچاراً برای کار به عراق مهاجرت می کنند؛ کارگران ساختمانی 
مهاجر در بدترین شرایط ممکن در عراق کار می کنند و زندگی 
آن ها در آلونک های آلوده و بدون امکانات است. کولبران نیز هر روز 
در معرض خطر مرگ هستند، و هراز گاهی شاهدِ مرگ یک یا چند 
کولبر در کوهستان های مرزی هستیم.این فعال صنفی در ارتباط 
با آمار بیمه شدگان این استان هم توضیح می دهد: نزدیک به ۲۶ 
هزار کارگر ساختمانی کردستان بیمه دارند ولی نزدیک به ۵۴ هزار 
کارگر ساختمانی عضو انجمن های صنفی استان کردستان هستند، 
بنابراین بیش از ۲۰ هزار کارگر ساختمانی این استان در صف بیمه 
هستند؛ در واقع تنها نیمی از کارگران ساختمانی استان کردستان 
بیمه دارند؛ البته این آماری ست که ما از طریق انجمن های صنفی 
داریم. در کردستان تعداد زیادی کارگران غیررسمی و فاقد کارت 
فنی حرفه ای داریم که تعداد آن ها نزدیک ۲۵ هزار نفر است، اینها 
نیز بیمه ندارند؛ بنابراین می  توان گفت بیش از نیمی از کارگران 
ساختمانی استان کردستان بیمه ندارند.به گفته صدیقی، از سال 
۹۸، هیچ کارگر ساختمانی جدیدی در استان کردستان بیمه نشده 
و در عین حال در این مدت، بیمه تعدادی از کارگران به دلایل 

مختلف قطع شده است.

 عابر پیاده
در مکان هایی که پل های عابر پیاده نصب شده، بیشتر مواقع 
برخی از مردم از عرض خیابان که خطرناک است و احتمال 
هرگونه حادثه رانندگی وجود دارد، گذر می کنند. رسانه ها نقش 
موثری در اطلاع رسانی دارند. البته مردم هم باید مقررات را به 

خوبی رعایت کنند. 
همتی از تهران 

گرانی
 برخی از هموطنان بنا به دلایلی زیر خط فقر زندگی می کنند. 
مردم از دولت و نمایندگان مجلس انتظار دارند چاره ای در این 

زمینه بیندیشند و این گرانی لجام گسیخته را مهار کنند. 
حسن زاده از مرتضی گرد

مدارس دولتی
برای ثبت نام به مدارس دولتی که می رویم با اینکه آموزش 
و پرورش اعلام کرده است که مدارس حق گرفتن هیچ وجهی 
از والدین را ندارند، ولی با این حساب مدیران مدارس با زبان 
بی زبانی درخواست واریز مقداری پول به حساب مدرسه برای 
کمک به مدرسه را از اولیا دارند. آیا اولیا باید این میزان پول را 
به مدارس پرداخت کنند یا خیر؟ در حال حاضر برای ثبت نام 
پیش دبستانی ۳میلیون نقد دریافت کردند و اعلام کرده اند که 

دو میلیون دیگر باید پرداخت کنید. 
یک شهروند از تهران 

  آرمان ملی: از روز یکشنبه، ۲۴ تیر ماه که ون های سفید 
بی علامت همراه با ماموران انتظامی زن و مرد در خیابان های 
پرتردد و معابر اصلی و مهم شهرهای مختلف کشور مستقر 
شدند؛ خبر بازگشت »گشت ارشاد« در راس سوژه های مورد 
توجه رسانه ها و نیز شهروندان قرار گرفت. روزنامه ها تیترهایی 
زدند و هر کدام در حد توان، قلم و اقتضای خود تیترهایی را با یا 
بدون تصویر ون ها )البته ون های پیش از شهریور سال گذشته با 
نوشته و شناسنامه روی آن ها( بر صفحات اول خود گذاشتند و 
نکته جالب انتقاد برخی روزنامه های اصولگرا مثل فرهیختگان 
به این بازگشت و این شکل از برخورد بود. همزمان چهره ها و 
شخصیت های سیاسی و غیر سیاسی دیگری هم موضع و نظر 
خود را اعلام کردند. برای مثال علی اصغر عنابستانی، نماینده 
سبزوار در مجلس گفت: »دختران جامعه ما، دختران ما هستند، 
هرجور زندگی کنند من جان خود را برای آنها فدا خواهم کرد. 
ما با همه وجود این بچه ها را دوست داریم.« او این صحبت ها 
را در واکنش به انتشار ویدئویی در شبکه های اجتماعی مطرح 
کرد که نشان می داد فردی در مواجهه با زنانی که حجاب بر 
سر نداشتند آنها را تهدید می کرد. هرچند که عنابستانی به 
ایلنا گفت که این ویدئو را ندیده  اما تاکید کرد که در قامت 
مسئول، اداره کننده جامعه و عضوی از جریان حکمرانی کشور 
هر جوری فرزندش زندگی کند، جانش را برایش فدا می کند. 
او تاکید کرد که »غیرت دینی مان در یک مقطع ۸ ساله نشان 
داده که رفتیم و برای ناموس مان جان خود را فدا کردیم و ۲۰۰ 
هزار نفر شهید دادیم.« البته آقای عنابستانی نماینده سبزوار 
این را هم گفته که »بعضی وقت ها حس می شود که وقتی 
گفتیم )فرزندان ما هستند(، یعنی بگذاریم به حال خود که 
هرکاری می خواهد انجام دهد؛ خیر، چه کسی فرزند خود را 
رها می کند تا هر کاری دلش می خواهد انجام دهد؟ ما باید برای 
این فرزندان عزیز چارچوبی را طراحی کنیم که در این جامعه 
بتواند سلامت زندگی کند، فرزند هم باید این را بپذیرد که من 
دلسوز او هستم و در نتیجه در این چارچوب زندگی کند.« به 
فیلم برخورد و تذکر به زنان و دختران اشاره شد که واکنش 
نماینده مجلس را در پی داشت. روزنامه اصولگرای جوان اما 
در واکنش به این فیلم های مربوط به گشت ارشاد، گفته که 
جعلی هستند و برای ایجاد تقابل زنان با حاکمیت توزیع شده. 

در توضیح این روزنامه آمده: »انتشار وسیع ویدئو هایی جعلی از 
خشونت یک زن چادری برای دستگیری زنی بدحجاب که قصد 
دارد او را به زور به درون یک ون منتقل کند، در فضای مجازی 
دست به دست می شود. ویدئویی که به گونه ای فیلمبرداری شده 
که هویت ون )رنگ خودرو و نشانه های دیگر( مشخص نیست و 
حتی چهره زن چادری و زن بی حجاب هم به هیچ عنوان معلوم 
نیست. مجعول بودن فیلم از همین شکل و جنس فیلمبرداری 

مشخص است.«
 اینها گشت ارشاد نیستند!

اما صحبت های مسئولان در این خصوص که گفته اند ون های 
مذکور مستقر در سطح شهرها گشت ارشاد نیستند هم قابل 
توجه است. روز گذشته تسنیم نوشت که »در طرح پلیس برای 
مقابله با پوشش نامتعارف )ون های( گشت ارشاد به خیابان ها 
برنمی گردند و هیچ خودرویی با بغل نویسی )گشت ارشاد( در 
خیابان ها دیده نخواهد شد ضمن اینکه تمامی ماموران پلیس 
شرکت کننده در این طرح به دوربین البسه مجهز خواهند 

بود.« اظهاراتی که به نظر، باز هم ابهام ذهنی شهروندان را 
رفع نمی کند و آن ها نمی دانند که بالاخره این ون های جدید 
فعالیت های گشت های ارشاد قدیمی را انجام می دهند یا نه؟ 
تسنیم همچنین نوشته که »اگر از این پس، فیلمی از حضور 
ون ها در خیابان یا درگیری  هایی در سوار کردن افراد به این 
خودروها منتشر شد یا ساختگی است یا آرشیوی که با اهداف 
خاص منتشر شده است.« این خبرگزاری می گوید جزئیات 
این طرح را »از فرماندهان ارشد فراجا« پیگیری کرده و گفته 
»گشت های خودرویی و پیاده پلیس که پیش از این هم مردم 
آنها را در خیابان دیده اند، در کنار تمام ماموریت های قبلی اگر 
مواردی از پوشش های نامتعارف را ببینند به افراد تذکر لسانی 
می دهند.« تحلیل اغلب فرماندهان فراجا و البته کارشناسان 
این است که ۹۰ درصد افراد به همان تذکر لسانی تمکین 
می کنند، فقط ۱۰ درصد هستند که ممکن است برنامه ریزی 
شده رفتار کنند و بخواهند که با برنامه اقداماتی انجام بدهند 
که ماموران پلیس مانع از رفتار هنجارشکنانه آنها در راستای 
ایجاد نظم و امنیت روانی جامعه می شوند.  در ادامه توضیحات 
فعالیت های گشت های جدید آمده: »در اجرای این طرح مانند 
گذشته، به تمامی ماموران دستور داده شده تا رفتارهایشان با 
رعایت همه الزامات اخلاقی و انسانی باشد و کرامت های انسانی 
حتماً بیش از پیش باید رعایت شود و تیم هایی که برای این 
کار مامور شدند مجوز قضائی دارند، امکان دارد در برخی از 
خودروها )قاضی کشیک( همراه ماموران پلیس هم باشد؛ اینکه 
قاضی کشیک همراه ماموران پلیس باشد یا از قبل حکم داده 
باشند در سایه هماهنگی با سیستم قضائی انجام می شود. پلیس 
مجری و ضابط قضائی است و امکان صدور حکم ندارد.« و در 
نهایت توضیح داده شده که »برخورد با پوشش های نامتعارف 
از سوی پلیس دستور رئیس جمهور، وزیر کشور و قوه قضائیه 
است و پلیس مجبور به اجرای این طرح در کنار تمام وظایف 
دیگرش است. در واقع پلیس می تواند نظر خود را بر نحوه اجرای 
این طرح اعلام کند اما تصمیم گیرنده نهایی نیست؛ فرماندهان 
پلیس معتقدند افرادی که پوشش های نامتعارف دارند، به هیچ 
عنوان دشمن نیستند و حتی تعداد بسیاری از آنها بر اساس 
برخی هیجان ها، دست به این کار زده اند و باید بتوانیم با 

گفتمان آنها را هوشیار کنیم.«
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در استـــان

اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

واکنش ها به استقرار دوباره گشت ارشاد در سطح شهرهای کشور 

ون های ارشاد به خیابان ها بر نمی گردند؛ فقط تذکر لسانی
   در طرح پلیس برای مقابله با پوشش نامتعارف، ون های گشت ارشاد به خیابان ها برنمی گردند و هیچ خودرویی 

با بغل نویسی گشت ارشاد در خیابان ها دیده نخواهد شد 

  آرمان ملی: روز گذشته رسانه ها از 
تعطیلی موسسه عریض و طویل گاج که 
یک موسسه آموزشی برای کنکوری هاست 
خبر دادند و تیترهایی داشتند با عناوین 
»تعطیلی گاج به دلیل تحریک  دانش آموزان 
در اعتراضات« یا »چه سوالاتی باعث تعطیلی 
گاج شد؟« آنطور که در خبرها آمده بود و 
برخی رسانه های منتقدتر عنوان کرده بودند 

استفاده از ابیات و جملاتی که فحوا و معنای 
انتقادی به شرایط زیست در جامعه داشتند، 
البته در پوشش تاریخ )به عنوان نمونه اشعار 
فرخی یزدی(، در سوال های آزمون های گاج، 
علت تعطیلی این موسسه قید شده بود.  بر 
کسی پوشیده نیست که در کشورمان چه 
رقابت های زمینی و زیرزمینی عجیب و 
غریبی میان موسسات آموزشی کنکوری 
برقرار است و چه درآمدهای هنگفتی از 
این طریق یعنی تجارت کنکور نصیب این 
هزینه های  البته  که  می شود  موسسات 
اندکی هم از کنکوری ها بابت خدماتشان 
دریافت نمی کنند!  نگاه رسانه ها اما به 
تعطیلی موسسه گاج متفاوت بود؛ خبرگزاری 
فارس شاکی بود که چرا هنوز انتشارات این 
موسسه فعال است و انصاف نیوز هم به نقل 
از اعتمادآنلاین، به سراغ ابیات و اشعار و 

سوالات رفت .
 تحریک به سمت اغتشاشات

اعتمادآنلاین به نقل از رئیس مدارس 
غیردولتی اعلام کرد که »موسسۀ آموزشی 
گاج در اغتشاشات پارسال سوالاتی برای 
دانش آموزان طرح کرده بود که جهت گیری 
اغتشاشات داشت و  به سمت  و تحریک 
تعطیل شد.« احمد محمودزاده در یک برنامه 

تلویزیونی افزود: این موضوع در سوالات 
ادبیات یک آزمون از دانش آموزان در یک 
امتحان مطرح شده است.  رئیس مدارس 
غیردولتی همچنین گفت که »طی هفته 
گذشته دو مجموعه بزرگ که در صدا و سیما 
تبلیغ می شود با امضای وزیر آموزش و پرورش 
نامه نوشتیم که تبلیغ آن متوقف شود چرا که 
تخلف داشته است.« به گفته او »در این زمینه 
حکم صادر و رأی عمومی اعلام شده است.« 
باید گفت که آقای محمودزاده روز گذشته 
این خبر را با تاخیری چند ماهه اعلام کرد و 
هنوز مشخص نیست تعطیلی گاج با دستور 
چه ارگان یا ارگان هایی انجام شده و از چه 

زمانی اجرا شده است. 
 چرا انتشارات باز است!

اما خبرگزاری فارس نوشت که برخورد 
با مدارس و مراکز آموزشی متخلف، اتفاق 
جدیدی نیست. رضامراد صحرایی وزیر 
آموزش و پرورش چندی پیش گفت: »نیم 
درصد از ۱۸ هزار مدرسه غیردولتی بالای 
۵۰ میلیون شهریه می گیرند؛ در این دولت، 
۸۰۰ مدرسه غیر دولتی را که تخلف کردند، 
تعطیل کرده ایم و در برخورد با تخلف هیچ 
مسامحه ای نداریم.« این خبرگزاری ادامه 
داده که برخورد با مراکز آموزشی متخلف 

یعنی آموزشگاه ها نیز از اقداماتی است که 
در این دوره به صورت گسترده آغاز شده 
است. البته اگر در گذشته هم برخوردهایی 
صورت می گرفت، هیچ وقت نام هیچ مؤسسه  
و مدرسه ای اطلاع رسانی نمی شد.  فارس 
البته از باز بودن و فعال بودن انتشارات گاج 
خوشحال نیست و نوشته که خبر تعطیلی 
مؤسسه گاج، در فضای مجازی منتشر شد 
که البته کاشف به عمل آمد که فقط مرکز 
آزمون این مؤسسه تعطیل شده است و بخش 
انتشارات آن کماکان به فعالیت خود ادامه 
می دهد. این خبرگزاری اشعاری از سوالات 
را آورده و گفته که نکته جالب این است 
که ۹۰ درصد این اشعار، از یک شاعر یعنی 
فرخی یزدی انتخاب  شده است. شاعری که 
دلش برای ایران می تپید و نسبت به وجود 
خارجی ها در کشور گلایه داشت و حتی طراح 
سؤال، یکی از بیت های فرخی یزدی را هم 
تغییر داده است.به گزارش فارس، همان طور 
که در مطالب فوق اشاره شد، وزارت آموزش 
و پرورش و سازمان مدارس غیردولتی قرار 
است در برخورد با تخلفات چه از نوع شهریه 
و چه از نوع موارد محتوایی چون همین مورد 
گاج، برخورد قاطع باشد و به هیچ عنوان 

کوتاه نیاید. 

   آرمان ملی: احمد احمدی صدر، مدیرعامل سازمان 
خدمات و مشارکت های اجتماعی شهرداری تهران، در یک 
برنامه تلویزیونی گفته بالای ۷۰ درصد کودکان سر چهارراه ها 
شبکه ای و مافیایی هستند و ما با این سر شبکه ها برخورد 
جدی و سلبی خواهیم کرد.  احمدی صدر با بیان اینکه ما 
باندها و مافیایی را در کشور داریم که کودکان را در خیابان 
جمع می کنند و اقتصاد خیابان را ساماندهی می کنند، افزوده: 
البته بخشی از این کودکان هم به صورت منفرد به خیابان ها 
می آیند.  او ادامه داده: ما در شهرداری تهران قرارگاه اجتماعی 
تهران را تشکیل داده ایم. طرحی هم ساماندهی شد و ۱۵ - ۱۶ 
نهاد متولی کودکان کار باید آن را اجرا می کردند، ولی ما با خلأ 
و چالشی روبه رو شدیم، این دستگاه ها باید زیر نظر فرماندهی 
واحد به یک نهاد پاسخگو می بودند، ولی این اتفاق رخ نداد.  
مدیرعامل سازمان خدمات و مشارکت های اجتماعی با طرح 
سوالی تأکید کرد: شهرداری در سال های گذشته ۷۰۰۰ کودک 
کار را ساماندهی کرد، اما چند هزار کودک کار نسبت به ۵ سال 
گذشته کاهش پیدا کرده است؟ این مدیر شهرداری افزوده: از 
۲۵ سال قبل تاکنون در تهران در حوزه کودکان کار مدیریت 
واحد نداشته ایم. پیشنهاد آقای زاکانی شهردار تهران این بود که 

در قرارگاه اجتماعی تهران تمام دستگاه ها کنار هم بنشینند و 
این مسئله را پیش ببرند. در زمینه معتادان متجاهر ۸۰ درصد 
مصوبات اجرا شد و باید همین شیوه در زمینه کودکان کار هم 
ایجاد شود. رئیس محترم جمهوری به این دلیل نمایندگی 
ویژه را به شهردار تهران داده اند که شهرداری در میدان حضور 
دارد و این قرارگاهی که تشکیل شده یک ابزاری می خواهد که 
دستگاه های متولی، ملزم به پاسخگویی به رئیس جمهوری 
باشند.  احمدی صدر ادامه داده است که »مسئله کودکان کار 
یک مسئله عادی نیست، شهرداری تهران به این جهت به میدان 
آمده است تا این مشکل را حل کند. نمایندگی ویژه را به این 
جهت به شهرداری دادند که مدیریت واحد در حوزه کودکان کار 
را داشته باشیم. رئیس محترم جمهوری در سه حوزه کودکان 
کار، متکدیان و معتادان متجاهر شهردار محترم تهران را به 
عنوان نماینده ویژه تعیین کردند تا این مشکلات حل شود.« 
مسئولان می گویند طرح استعدادیابی و حرفه آموزی کوتاه 
مدت ۶ ماهه، میان مدت یک سال تا یک سال و نیم و بلند مدت 
۳ سال را طراحی کرده اند و اگر شهرداری این اجازه را داشته 
باشد که وسط میدان بیاید ۳ ساله بحث کودکان کار و خیابان 

را جمع می کند. 

در پی تعطیلی یکی از موسسات آموزشی معروف کشور بار دیگر بحث سودآوری کنکور برای این موسسات مطرح شد

یک گاج نصفه و نیمه
   رئیس مدارس غیردولتی گفته موسسه آموزشی گاج در اغتشاشات پارسال سوالاتی برای دانش آموزان طرح کرده بود 

که جهت گیری و تحریک به سمت اغتشاشات داشت

مدیرعامل سازمان خدمات شهرداری تهران گفته اگر شهرداری اجازه داشته باشد، ۳ساله بحث کودکان کار و خیابان را جمع می کند

بالای ۷۰درصد کودکان »سرچهارراه ها« شبکه ای و مافیایی هستند

 سقوط بالگرد اورژانس 
کهگیلویه و بویراحمد 

رئیس اورژانس ۱۱۵ استان کهگیلویه 
و بویراحمد از سقوط بالگرد اورژانس 
این استان در حین ماموریت در بخش 
دیشموک خبر داد. جهانبخش وحدت نژاد 
در تشریح جزئیات این حادثه به ایسنا 
گفت: این حادثه ساعت ۱۲ ظهر روز 
دوشنبه ۲۶تیر ماه ۱۴۰۲ در روستای 
بخش  »آجم«  منطقه  »سرآسیاب« 
»دیشموک« از توابع شهرستان کهگیلویه 
اتفاق افتاد. او افزود: این بالگرد که در 
مأموریت برای انتقال یک کودک که با 
مشکل تنفسی، کبدی و تنگ نفس و 
کاهش هوشیاری مواجه بود، به منطقه 
اعزام شده بود حین نشستن دچار حادثه 
شد و سقوط کرد. رئیس اورژانس ۱۱۵ 
اظهار  بویراحمد  و  کهگیلویه  استان 
خوشبختی کرد که این حادثه تلفات 
انسانی نداشت اما خلبان، کمک خلبان 
و تکنیسین اورژانس دچار مصدومیت 
جزئی شدند که تکنیسین اورژانس از 
ناحیه گردن با مصدومیت مواجه شده 
است و حال عمومی مصدومان مطلوب 
گزارش شده است. او اما گفت که متاسفانه 
به بالگرد اورژانس خسارت جدی و زیادی 
وارد شده و غیرقابل استفاده است. پس از 
سقوط بالگرد، دو دستگاه آمبولانس برای 
انتقال مصدومان و کودک بیمار به محل 
حادثه اعزام شدند. علت حادثه هنوز به 
صورت دقیق مشخص نیست و در دست 
بررسی است. به گفته وحدت نژاد در برخی 
مناطق استان پد بالگرد برای نشستن 
بالگرد اورژانس ایجاد و فراهم شده اما در 
مناطق دوردست فاقد پد بالگرد هستیم. 

 ارجاع 4۵ پرونده 
سقط جنین به قوه قضائیه 

دادستان کل کشور گفت: طبق اعلام 
وزارت بهداشت، ۴۵ مورد پرونده مربوط به 
سقط جنین در سراسر کشور به قوه قضائیه 
ارسال شده است. محمدجعفر منتظری 
در جلسه شورای عالی قضائی با اشاره 
به اظهارات چندی پیش وزیر بهداشت 
و درمان در جلسه ستاد ملی جمعیت، 
پیرامون ارسال ۱۱۹ مورد پرونده مربوط 
به سقط جنین به قوه قضائیه و عدم انجام 
اقدامات مقتضی در خصوص آن ها از سوی 
مراجع قضائی، گفت: پس از پیگیری های 
انجام شده در این خصوص از سوی 
دادستانی کل کشور، وزارت بهداشت در 
تاریخ ششم تیرماه اعلام کرد که تنها 
۴۵ مورد پرونده مربوط به سقط جنین 
در سراسر کشور به قوه قضائیه ارسال 

شده است. 

 پلمب 1۰41 
واحد غیر مجاز مشاور املاک 
و  راه  وزیر  مشاور  سادات،  جواد 
شهرسازی و دبیرکارگروه ساماندهی بازار 
املاک و مستغلات ضمن ارائه گزارشی از 
میزان بازرسی های انجام شده و همچنین 
پلمب واحدهای صنفی بدون مجوز، 
گفت: تاکنون ۱۰ هزار و ۴۷۷ بازرسی 
از واحدهای مشاورین املاک در سراسر 
کشور انجام شد. بر همین اساس تعداد 
متخلف مشاور  و  غیرمجاز  واحدهای 
املاک پلمب شده معادل یکهزار و ۴۱ 
واحد است و میزان جرایم تعزیراتی اخذ 
شده و تشکیل پرونده برای واحدهای 
صنفی مختلف معادل ۶۴ میلیارد و ۹۷ 
میلیون تومان برآورد شده است. او که این 
صحبت ها را در نشست ارتقای هماهنگی 
اقدامات انجام گرفته برای ساماندهی 
و کنترل بازار اجاره به ریاست وزیر راه 
و شهرسازی، بیان کرد، ادامه داد که 
بررسی های ارائه شده حاکی از آن است 
که استان های مازندران، البرز و کرمانشاه 
در خصوص ساماندهی و کنترل بازار اجاره 

عملکرد مناسبی داشته اند.

 درباره 
پرداخت معوقات معلمان 

قاسم احمدی لاشکی، معاون حقوقی 
و امور مجلس وزیر آموزش و پرورش 
گفت: تاثیر کمبود بودجه در عدم تصویب 
۵۰ درصد فوق العاده ویژه معلمان وجود 
دارد، اما ما به دنبال این هستیم کسانی که 
نیروهای اداری صرف هستند و متاسفانه 
از رتبه بندی جامانده اند را در اولویت قرار 
دهیم و به وضعیت نیروهای خدماتی 
که شرایط موجود حق شان نیست و 
حقوق پایینی در حدود ۷ تا ۸ میلیون 
تومان دریافت می کنند را ساماندهی 
کنیم. پیشتر رضا حاجی پور، سخنگوی 
شورای  مجلس  آموزش  کمیسیون 
اسلامی، با بیان اینکه فوق العاده ویژه 
کارکنان آموزش و پرورش به طور میانگین 
حدود ۲۱ درصد است، گفته بود: دریافتی 
کارکنان اداری و خدماتی آموزش و 
پرورش از سایر دستگاه ها کمتر است. این 
تفاوت دریافتی باید با افزایش فوق العاده 

ویژه در حکم این کارکنان افزایش یابد.


